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Aanwezig: Johan Bienens, Dominique Cnaepkens, Walter Van Baelen, Rob Wils , Tinne Thijs,  
Jef Keuppens en Andre Buyens 
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1. Welkom:  
 
De voorzitter van de sportraad verwelkomt alle leden.   
 
2. Goedkeuring / opmerkingen verslag en advies :   
     
Geen opmerkingen  
 
3. Advies meerjarenplan.    
 
Vanuit de sportraad ( voorzitter )  is het momenteel niet mogelijk om een advies te geven op het 
meerjarenplan. De aangereikte informatie is dermate complex om een duidelijk overzicht te 
krijgen naar de invulling onder de noemer “ Sport “. Dhr. Walter Van Baelen schept tijdens het 
overleg duidelijkheid hierover. Volgende punten zijn opgenomen in het meerjarenplan sport 
2023-2024-2025.  
  
Meerjarenplanning Sport  2023-2024-2025         
    2023 2024 2025 
sportuitrusting   9.400 11.300 7.500 
FC De Kempen Tielenhei (verwarmingsketel)   36.000     
KSK Kasterlee (brandveiligheidswerken plafond)     11.000   
Hukkelbergse Hondenvrienden 
(infrastructuursubsidie) 

  125.000     

Sporthal Duineneind (uitbreiding 4 kleedkamers)   60.000 480.000   
Verledding Sporthallen   100.000     
Verledding atletiekpiste (Tielen/Lichtaart)         
Herinrichting BMX Waaiberg   15.000     
Heraanleg petanque Tielen   8.000     
Rennovatie kantine Vobako (dak)   100.000     
Atletiekpiste Lichtaart/Tielen   24.000     
Electriciteitskabel terrein ex-MLK   36.000     
Herstel parking sportcentrum Molenstraat   18.000     
Fietsenstalling FCDK-Vobako-KSA-KLJ   120.000     



Fietsenstalling AC Lichtaart-sporthal Tielenhei     68.000   
TOTAAL   651.400 570.300 7.500 
Totaal 2023-2024-2025   1.247.200     
Jaarlijks gemiddeld = 415.733         
   
4. Extra Toelichting oplaadpunten fietsenstalling. 
 
De fietsenstalling aan de locatie AC Lichtaart en Fc De kempen zal via een project later worden 
ingeplant. De clubs zijn hiervan in kennis gebracht.   
 
5. Poort loods Molenstraat. 
 
De poort is inmiddels hersteld en blijft open staan . 
  
6. Update Molenbroekloop.  
 
Momenteel is het belangrijk dat er een globale visie komt in dit gegeven. De start van de 
besprekingen is voorzien voor eind november 2022. Het belang rond dit overleg is noodzakelijk 
omdat er in bepaalde omstandigheden de nodige onteigeningen in beeld zullen komen.  
 
7. Nadenken over ideeën voor prijzen  sportlaureatenviering. 
 
Deze verkiezing zal terug doorgaan op 17 februari 2023 in het ontmoetingscentrum Kasterlee ( 
OC ). Het concept zal behouden blijven zoals in het verleden: Muziek, hapjes, enz.… 
Zo zal voor genomineerde sportgroepen een aankoop bon voorzien worden van 100 Euro, voor 
individuele sporters een bon van 50 Euro ( bonnen te besteden bij de lokale handelaars van 
Kasterlee ) Mv. Loos Marie stelde voor om te voorzien in inkomtickets van bepaalde 
sportactiviteiten zoals vb. memorial Ivo Van Damme, … Vanuit de vertegenwoordiging van de 
gemeente blijkt dit een moeilijk gegeven : bons enkel te gebruikt  binnen de gemeente.   
  
8. Stavaza hondenclub “ Hukkelbergse hondenvrienden “ .  
 
Het ontwerp van de geplande kantine op de locatie is goedgekeurd ( openbaar onderzoek 
voltooid ) De start is dus in principe mogelijk.  
Er zal wel een boscompensatie moeten gerealiseerd worden ( +- 6000 Euro ) wegens het kappen 
van bomen. De procedure dient hiervoor conform de regelgeving gevolgd worden. Het 
onderwerp nutsvoorzieningen op deze locatie ( elektriciteit, water, enz…) zal in overleg met de 
gemeente worden uitgewerkt. De elektriciteitscabine die noodzakelijk is vb. zou in de toekomst 
ook gebruikt kunnen worden voor  eventuele huisaansluitingen…    
 
9. Varia punten:  
   
KFC De Kempen zal het pomphuis herstellen ( tussen terrein 1 en 2 ) gezien erg verouderde 
infrastructuur. ( dak, deur, enz… )  In deze ruimte is de pompinstallatie aanwezig voor het 
oppompen van het water voor de besproeiing van de velden tijdens de zomerperiode.  
 
10. Varia punten lopende. 
 

- Infrastructuur van de Molenkring.  
AC Lichtaart blijft vragende partij voor deze ruimtes : kantine, sanitair, enz…  



        
 
Een volgend overleg zal plaatsvinden op  21/12/2022 in Tielenheide.  
 
Einde vergadering: 21.55 u 
 
De secretaris         De voorzitter 
Cnaepkens Dominique       Johan Bienens 


